

Disclosure of results of written resolution by circulation		الإفصاح عن نتائج القرار الخطي بالتمرير	
Date:	9 October 2021	التاريخ:	٩ أكتوبر ٢٠٢١
Name of the Listed Company:	Al Yah Satellite Communications Company PJSC	اسم الشركة المدرجة:	شركة الياه للاتصالات الفضائية ش. م. ع.
Date of the circulation:	7 October 2021	تاريخ التمرير:	٧ أكتوبر ٢٠٢١
Number of Directors approving:	9	عدد الأعضاء الحاضرين:	٩
Decisions:	<p>1. In light of the Board's confidence in the strength of the Yahsat group's contracted backlog, related cash flows and overall business outlook, the Board:</p> <p>(a) approved the proposals submitted by the Company's senior management with respect to amending the dividend policy of the Company (including the possibility of distributing interim dividends) as specified in <b>Annex 1</b>, with a view to presenting such proposals to the shareholders at the next annual general meeting.</p> <p>(b) approved for the Company to disclose the proposed dividend policy to the market following Board approval above, noting that implementation of the policy would be subject to shareholder approval at the next annual general meeting and any other regulatory approvals required.</p> <p>2. The Board approved the entry into certain revenue agreements by one of its subsidiaries.</p>	<p>1. في ضوء ثقة مجلس الإدارة بقوة التزامات العقود التي ربحتها مجموعة الياه سات، والتدفقات النقدية المتعلقة بها وتوقعات الأعمال الإجمالية، فإن مجلس الإدارة:</p> <p>(أ) وافق على الإقتراحات المقدمة من الإدارة العليا للشركة فيما يتعلق بتعديل سياسة الشركة في توزيع الأرباح (بما في ذلك إمكانية توزيع أرباح مرحلية) كما هي مذكورة في الملحق 1، بهدف تقديم هذه الإقتراحات إلى المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية السنوية المقبل.</p> <p>(ب) وافق على إفصاح الشركة عن سياسة توزيع الأرباح المقترحة للسوق بعد موافقة مجلس الإدارة على البند أعلاه، علماً بأن تنفيذ السياسة سيخضع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية السنوية المقبل وأي موافقات تنظيمية أخرى مطلوبة.</p> <p>2. وافق مجلس الإدارة على إبرام اتفاقيات إيرادات معينة من قبل إحدى الشركات التابعة له.</p>	القرارات:



اليه سات yahsat

<b>Authorized Signatory:</b>	Clint Irwin Fransquinho de Barros	كلنت اروين فرانسقنيهو دي باروس ارفينو دي باروس	<b>المخول بالتوقيع:</b>
<b>Designation:</b>	Board Secretary	أمين سر الشركة	<b>المنصب:</b>
<b>Signature:</b>			<b>التوقيع:</b>
<b>Company's Seal:</b>			<b>ختم الشركة:</b>

Al Yah Satellite Communications Company PJSC

P.O. Box 93693

Al Yah Satellite Communications Building, Sweihan Road

Abu Dhabi, United Arab Emirates

T +971 2 510 0000

Page 2 of 3

E info@yahsat.ae

A public joint stock company with paid in capital of  
AED 2,439,770,265 Commercial Registration No. 1005700

شركة اليه للاتصالات الفضائية ش م ع

ص ب 93693

مبنى شركة اليه للاتصالات الفضائية، الفلاح طريق سويحان

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

هاتف +971 2 510 0000

بريد إلكتروني info@yahsat.ae

شركة مساهمة عامة برأس مال مدفوع  
1005700 رقم تجاري 2439770265



<p><b>ANNEX 1</b> <b>Proposed Amended Dividend Policy</b> (subject to shareholder approval for adoption at the next AGM (with changes to the existing dividend policy shown in bold text)):</p>	<p><b>الملحق 1</b> <b>سياسة توزيع الأرباح المعدلة المقترحة</b> تخضع لموافقات المساهمين لاعتمادها في اجتماع الجمعية العمومية القادم (مع التغييرات على سياسة توزيع الأرباح الحالية الموضحة بنص غامق):</p>
<p><i>The Company's ability to pay dividends is dependent on a number of factors, including the availability of distributable reserves and the Company's capital expenditure plans and other cash requirements in future periods, and there is no assurance that the Company will pay dividends or, if a dividend is paid, what the amount of such dividend will be.</i></p> <p><i>Subject to the foregoing, the Company intends to pay a total dividend of U.S.\$105 million relating to its financial performance in the year ended 31 December 2021. 50% of this dividend was paid to the Founder in 2021 before the date of Listing, reflecting the period in which it was a 100% Shareholder. The remaining 50% will be paid in 2022 on a pro rata basis to all Shareholders at the relevant record date.</i></p> <p><i>The total dividend is expected to increase in each subsequent fiscal year, subject to consideration by the Board of the cash management requirements of its business for operating expenses, interest expense, and anticipated capital expenditures. In addition, the Board would also consider market conditions, the then current operating environment and its outlook for the business. <b>In accordance with the Company's articles of association, the Company may, through a resolution of its Board of Directors, distribute interim dividends to the shareholders from operating profits and/or accumulated profits. Accordingly, it is expected that, from and including the fiscal year 2022, dividend payments will be made on at least a semi-annual basis, with first payment to be made in April (representing the final dividend in relation to the prior financial year) and an interim dividend in or around October (representing an interim dividend in respect of the then current financial year).</b></i></p> <p><i>Any level or payment of dividends depends on future profits and the business plan of the Company, amongst other factors, at the discretion of the Board.</i></p>	<p>تعتمد قدرة الشركة على دفع الأرباح على عدة عوامل، بما ذلك توافر الاحتياطيات القابلة للتوزيع وخطط المصروفات الرأسمالية للشركة والمتطلبات النقدية الأخرى في الفترات المستقبلية، وليس هناك أي ضمان بأن الشركة ستدفع أرباحاً، أو إذا تم دفع الأرباح، ستدفع ما يقابله من مقدار تلك الأرباح.</p> <p>مع مراعاة ما ورد أعلاه، تعتزم الشركة دفع توزيعات أرباح إجمالية بقيمة 105 مليون دولار أمريكي فيما يتعلق بأدائها المالي في السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021. وسيتم دفع 50% من توزيعات الأرباح هذه إلى المؤسس في عام 2021 قبل تاريخ الإدراج، وذلك عن الفترة التي كان فيها المساهم الوحيد (بنسبة 100%) في الشركة. وسيتم دفع نسبة 50% المتبقية في عام 2022 على أساس تناسبي لجميع المساهمين في تاريخ التسجيل ذي الصلة.</p> <p>ومن المتوقع أن تزداد توزيعات الأرباح في كل سنة مالية لاحقة، مع مراعاة مجلس الإدارة لمتطلبات إدارة النقد فيما يتعلق بمصاريف التشغيل ومصاريف الفائدة والنفقات الرأسمالية المتوقعة. بالإضافة إلى ذلك، سينظر مجلس الإدارة في ظروف السوق وبيئة التشغيل في ذلك الوقت وتوقعات أعمال الشركة. وبحسب النظام الأساسي للشركة، يجوز للشركة، من خلال قرار يصدر عن مجلس إدارتها، أن تدفع توزيعات أرباح مؤقتة على المساهمين من أرباحها التشغيلية و/أو أرباحها التراكمية. وبناءً على ذلك، من المتوقع، اعتباراً من السنة المالية 2022 وخلالها، أن يتم دفع توزيعات الأرباح على أساس نصف سنوي على الأقل، على أن يتم توزيع الدفعة الأولى في شهر أبريل (بما يمثل توزيعات الأرباح النهائية فيما يتعلق بالسنة المالية السابقة) وتوزيعات أرباح مؤقتة في أو بحوالي شهر أكتوبر (بما يمثل أرباحاً مؤقتة فيما يتعلق بالسنة المالية الحالية في ذلك الوقت).</p> <p>ويعتمد مستوى ودفع أي توزيعات أرباح على الأرباح المستقبلية و خطة عمل الشركة، من بين عوامل أخرى، وفقاً لتقدير مجلس الإدارة.</p>